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Ostateczna opinia dotycząca projektu budżetu Miasta Dęblin na 2011 rok. 

 

Poniżej przedkładam ostateczną opinię Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Rady 

Miasta w sprawie projektu budżetu Miasta na 2011 r. wypracowaną na posiedzeniu w dniu  

8 lutego 2011 r. 

Członkowie wszystkich komisji Rady Miasta wysłuchali szczegółowego omówienia projektu 

budżetu Miasta wraz z przedłożoną autopoprawką, a następnie zgłaszali uwagi i wnioski, na które 

Burmistrz udzielał odpowiedzi. 

 

� Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej jednogłośnie wnioskowała o przesunięcie kwoty 

10 000 zł w Dziale 851 - Ochrona zdrowia, rozdział 85153 - zwalczanie narkomanii do 

rozdziału 85154 – przeciwdziałanie alkoholizmowi.  

 

� Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej (przy 4 głosach wstrzymujących się) negatywnie 

zaopiniowała wniosek radnej Danuty Krajewskiej o wybudowanie boiska wielofunkcyjnego  

w os. Jagiellońskie; wniosek nie wskazywał źródła finansowania i wielkości kwoty potrzebnej 

do wykonania inwestycji.  

 

� Radni Waldemar Chochowski i Witold Kleczkowski złożyli wniosek o wykonanie kładki do 

drugiej kondygnacji budynku OSP Masów, zgodnie z projektem budowlanym i wydanym 

pozwoleniem na budowę. Środki na ten cel w kwocie około 30 tys. zł. proponowane są  
z rezerwy budżetowej.  

Po wyjaśnieniach Burmistrza Miasta, że sporządzenie kosztorysu nastąpi z bieżących 

środków i po jego wykonaniu, sprawa byłaby rozpatrzona ponownie przy zmianach do budżetu, 

już ze znajomością konkretnych kosztów – Komisja odstąpiła od głosowania wniosku. 

 

Wszystkie komisje Rady Miasta jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu Miasta 

na 2011 rok. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu po zapoznaniu się z opiniami 

poszczególnych komisji, wyjaśnieniami i odpowiedziami Burmistrza Miasta pozytywnie 

jednogłośnie zaopiniowała projekt budżetu Miasta na 2011 rok oraz pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2020. 

Jednocześnie Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej w sprawie przesunięcia kwoty 10 tys.zł, natomiast negatywnie 

zaopiniowała wniosek o wybudowanie boiska wielofunkcyjnego w osiedlu Jagiellońska.   
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